
REFERAT

Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 18/11 2020 Kl. 19:00 - 21:00

● Afbud: Winnie
● Valg af referent.

Stephan er referent.
● Godkendelse af referat/dagsorden (d. 24/9)

Godkendt

ORIENTERING (20 min)
● Skolens Ledelse.

● Skolebestyrelseskurset er (igen) aflyst pga. COVID-19. Det
er ændret til et e-learning kursus. Carsten sender et link.

● Vi har et fokus på kommunikationskulturen i SFOen herunder
kommunikationen mellem personalet og personalet ift.
børnene. Dette er et prioriteret fokus i den kommende tid.

● Vi er igang med at se på vores organisering og ressourcer ift.
styrke vores indsatser ift. børn der har det svært.

● SB formand.
○ Der er afholdt brandøvelser. Dejligt

● Personalerepræsentanter:
○ Vi håber, at vi ikke bliver ramt af COVID-19
○ Vi afholder skole-hjem samtaler i alle afdelinger og har i

Udskolingen fokus på terminskarakterene.
○ SFO og Klub har ændret strukturen med fokus på COVID-19.

Personalet skal vende sig til den nye struktur. Børnene er
umiddelbart glade for den nye struktur fordi det umiddelbart
giver en tættere gruppefølelse ift. klassekammeraterne og
de(n) voksne.

● Skolegården - fondsansøgning.
○ En god proces. Det har været nemt at engagere forældre.

Der har været løbende gode møder.
○ Ansøgningen er sendt afsted og vi får et svar 9/12.
○ Gitte fremlægger tegninger/skitser fra selve ansøgningen.



○ Opfordring til at søge Silkeborg kommunes kunstfond til
kreative projekter på skolen.
Se tre stk bilag her:
https://drive.google.com/drive/folders/15SyyoAps7Pi7AhTBV
3noOZpiWuuguOpv

● Outdoor Sydbyen. Se bilag:
https://drive.google.com/drive/folders/15SyyoAps7Pi7AhTBV3noO
ZpiWuuguOpv

○ Vi kontakter Sydbyens aktivitetsråd og koordinere evt.
indsatser med dem. Carsten følger op.

○ Arbejdsgruppe: Maria(Skolebestyrelsen) og
Camilla/Forældre med deltagelse af en medarbejder. Kim
(SB) tilbyder organisatorisk assistance.

DEBAT (25 min)
● Corona lige nu… (KD) Spørgsmål fra SB samt status lige nu.

○ Vi har haft en medarbejder der har haft COVID-19. Og
herefter går der “store apparat” i gang. Herunder orientere
forældre. Der var blandt andet fokus på “nærkontakt” ift.:
Hvornår er man i nærkontakt med den smittede. Fokus på
dag “0” og derefter beregne hvornår man kan testes.

○ Erfaringen i ledelsen er, at vi først sender “generel info” og
derefter ringe til forældre.

○ Smitte-APPen har også været i fokus :)
○ Der har ikke været yderligere smittede elever eller

medarbejdere.
○ Den smittede lærer er tilbage.
○ Positive forældre tilbagemeldinger ift. håndteringen.
○ Forslag: En vejledning ift.: “Hvad gør jeg hvis familien er

smittet?”
● Henvendelser til SB:

○ Vedr byggeri i skolens nærmiljø.
i. Carsten har svaret herunder: Vi kan ikke agere på

noget før der foreligger et høringssvar.
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○ Skoleelevernes indkøb i REMA i skoletiden ift. at købe usund
mad i skoletiden fx pizzasnegle. Kristian har svaret at det
hovedsageligt er et forældreansvar. Og han har lovet at
fremlægge det for skolebestyrelsen.

● Bedsteforældreordning. Maria kom med et oplæg fra Varde
kommune, hvor de har bedsteforældreordning.

○ Stephan videregiver oplysninger fra Silkeborg kommunes
juridiske afdeling. Stephan videregiver relevant viden til
Maria. Maria følger op.

○ Vestre skole oprettes ved skolensvenner.dk

EVALUERING (5 min)
● Dialogmødet (KD)

Orientering om  mødet Carsten og Kristian deltog i.
● Dialog omkring “Alle skal med” ift. at minimere udgifter til det

specialiserede område og styrke indsatserne i folkeskolen ift.
at inkludere flere børn.

BESLUTNING (10 min)
● Elevplaner. Se bilag:

https://drive.google.com/drive/folders/15SyyoAps7Pi7AhTBV3noO
ZpiWuuguOpv

○ Oplæg ved Conny. Den nye ramme er godkendt.
● Nedsættelse af trafikudvalg.

(fra referatet sidst: Forslag fra PGI om at udvide opgaven til også
at omfatte skolens “retningslinier omkring trafik”.

● Udvalget består af Kim. Kristian vil gerne hjælpe.

EVENTUELT (10 min)
● Vi har ikke mange SB-møder i år. Carsten gennemgik kalenderen.

Vi mangler 2 møder i foråret og Kristian/Carsten kommer med nye
datoer. Undgå gerne tirsdage i ulige uger. Husk julemødet :) Vi
mødes kl. 18.00 næste møde i december.
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Link til kommende dato’er:

https://docs.google.com/document/d/1RJCFpUZRw4PEncj37nPMR7AQIeRb5Z0nm7bYlaXo
o1g/edit
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